
Kurtosék végre élvezték a versenyzést 
 
Az időjárás viszontagságai, és a rossz 
gumiválasztás néhol megviccelte a Kurtos 
Róbert – Herczeg Szabolcs kettőst a Szilveszter 
Rallye-n. Mégis mindent összefoglalva jól 
érezték magukat. Egy kis revízió, és jöhet a 
következő szezon. – mondta Robi.  
 
 
A szilveszteri futam ködös, felhős, csúszós, 
napsütéses vegyes bazár volt. Hogy éreztétek 
magatokat? 

- A verseny nem lett volna rossz, ha nem kellett volna ilyen sokat várni. A gyorsok nagyon 
jók voltak, rengeteg nézővel. Szuper lenne, ha minden futamra ennyi szurkoló járna. A 
gumiválasztásunk nem jól sikerült, ezért csúszkáltunk össze-vissza. Kanyarban mentünk 
minden felé, de valahogy mindig megfogtam szerencsére. Mindent összegezve pont olyan 
volt, amire nagyjából számítottunk. Célba értünk, és mi csak ennyire vágytunk. 
 
Mennyire tudtátok belakni a Micut az új navigátoroddal, Szabival? 
- Egy verseny után én azt tudom mondani, hogy jó volt Szabival együtt autózni. Persze 
egyértelmű, hogy össze kell még szoknunk. Tetszett, ahogy mondta az itinert, és ahogy a 
versenyzéshez áll. Az utolsó gyorson négyszer megforogtunk, de az én hibámból, mert már 
kicsit elgurult a gyógyszer. Szóval száz szónak is egy a vége. Ha minden úgy alakul, amint 
elterveztük, akkor Szabival együtt csatázunk 2016-ban. 
 
Akkor mondhatni, hogy problémamentesen autóztatok? 
- Az utolsó előtti gyorson kaptunk egy defektet. Átcseréltük a gumit, és mint említettem, 
annyira csúszott, hogy egyáltalán nem úgy ment az autó, ahogy kellett volna. Aztán a difiből 
kiszakadt egy csavar, meg ilyen apróságok adódtak, de szerencsére a nagyobb bajok most 
elkerültek bennünket. Mindent orvosolni tudtunk, és csak ez számított.  
 
H8-ban indultatok a Micuval, ahol 37 induló volt és a 22. helyen zártátok a futamot. 
Hogy tetszik az eredmény? 
- Tökéletesen megfelel. Nem az volt a szándék egy használt váltóval, hogy kiváló helyen 
végezzünk, hanem az, hogy megismerjük egymást a navigátorral, és célba érjünk. Majd a 
következő szezonban a helyezésre is koncentrálunk. Most inkább csak tesztelgettünk. 
 
Mik a tervek és a teendők az első futamig? 
- Az unalom szó biztos ismeretlen lesz számunkra 2016-ban is. Azt a kevés időt kihasználjuk 
az első futamig, hogy a Mitsubishi teljes revíziójával elkészüljünk. Aztán minden 
erőbedobással az idei szezon versenyeire összpontosítunk, és hogy minél több számunkra 
jó eredménnyel gazdagodhassunk. 
 
 
Köszönjük a reklámpartnereink bizalmát, és Boldog új évet kívánunk mindenkinek! 
 
 
Reklámpartnereink: 
Foam-System Kft.; Fa-Forg-Tech Hungária Kft.; Katica Vendégház, Viadukt Mérnöki Kft.; 
Zemplén-Tölgy Kft.; Karádi Rendszerház Kft.; KZ Invest Kft.; North Racing Kft.; Lasztra 
Cargo Kft.; Rex Bau Kft.; Inter Cars Kft.; Csikó Tamás – Autófényező; Go Matrac;  
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